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Datum 26 september 2019 

Aan De voorzitter van de raad. 

Steller vragen Holger Rodoe, fractievoorzitter 

Onderwerp Salaris voor brandweervrijwilligers 

Geacht College van burgemeester en wethouders, 

De afgelopen dagen zijn diverse krantenberichten verschenen omtrent nieuwe wetgeving van de Europese Unie over de 

omgang met brandweervrijwilligers. Daar waar tot nu toe een vergoedingssystematiek wordt gebruikt zal conform de 

nieuwe regels binnenkort een salarisbetaling moeten plaatsvinden op basis van deeltijdwerk. Brandweervrijwilligers, ook 

wel als ruggengraat van ons bluswezen omschreven, vormen het hart van onze Veiligheidsregio Limburg-Noord. Met passie 

en plichtbewustzijn vervullen deze vrijwilligers een essentiele taak om levens te redden. Vaak overstijgt dit zelfs het werk bij 

de brandweer en spreken we dan ook over de bijdrage die ze bijvoorbeeld leveren als hulpverleners bij hartstilstand of 

andere noodlottige situaties. 

In dagblad de Limburger hebben wij tevens moeten lezen dat door de samenstelling van ons brandweerkorps de 

Veiligheidsregio Limburg-Noord "de uitdaging nog wat groter" is ten opzichte van andere brandweerregio's in Nederland. 

Immers, op 60 beroepskrachten komen in onze regio 800 vrijwilligers, dus 93 procent van de totale groep brandweerlieden. 

In vergelijking: de Veiligheidsregio Limburg-Zuid heeft 64% vrijwilligers. Daarmee lopen wij een groot risico, zeker ook op 

financieel gebied. 

Derhalve wordt het college verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Heeft het College kennisgenomen van de berichten in de media over de nieuwe EU-regels waardoor 

brandweervrijwilligers in toekomst een salaris dienen te ontvangen? 

2. Heeft er over deze nieuwe EU-regels reeds overleg plaatsgevonden in de Veiligheidsregio Limburg-Noord om te 

bespreken welke consequenties dit voor de organisatie zal hebben? 

3. Wat zijn de nnogelijke gevolgen die dit beleid zal hebben voor de brandweervrijwilligers? 

4. Hebben de nieuwe EU-regels personele gevolgen en/of uitwerkingen op de aanrijtijden? 

S. Aangezien onze lokale brandweerkazerne grotendeels draait met dank aan brandweervrijwilligers maken wij ons 

zorgen over de toekomst van deze locatie. Kunnen deze nieuwe EU-regels gevolgen hebben voor onze 

brandweerpost? 

6. Op welke wijze is op dit moment het vergoedingensysteem binnen de Veiligheidsregio Limburg-Noord ingericht? 

7. Wordt er in de meerjarenbegroting van de gemeente Gennep al rekening gehouden met een structureel hogere 

bijdrage aan de Veiligheidsregio Limburg-Noord? 

Namens de VVD fractie 
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Fractievoorzitter 
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